
HÖSTMÖTE HULTA SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
Den 16 oktober 2018  

Var: Åsa IP.  
Närvarande från styrelsen: 
 - Marcus Wennergren  
 - kalle Stinzing  
 - Annica Andersson  
 - Åke Thim  
  
 - Hemsideansvarig Morgan.  

Mötesordförande: Karl Stinzing  
Sekreterare: Marcus Wennergren  

Diskuterade punkter.  
- Projekt gällande asfalt och åtgärder från Bäck installation.  

- Stödremsa infartsväg Hultavägen. Prata med Sandahls. 

- Backen Mossvägen. Se över problem med vatten som rinner.  

- Flytta sandlådor. Hultavägen & eventuellt mossvägen.  

- Se över möjligheten för boende i området att ”köpa in sig” på asfaltering, om man själv vill 

asfaltera en uppfart eller liknande.  

- Arvoden diskuterades och arbetsgruppen (för arvoden) presenterade en tanke och kommer 

sätta samman en motion gällande dess nivåer. Nytt förslag är ca 60 000 kr brutto. Detta skall 

sedan då fördelas av styrelsen efter nedlagd tid.  

- Morgan presenterade hemsidan och dess funktion/upplägg.  

- Inför årsmötet bör det i god tid innan skickas ut en klare ”folder” som beskriver styrelsens 

uppdrag och hur Hulta Samfällighet fungerar. Detta för att skapa förståelse samt få in fler 

kandidater till styrelsens sammansättning.  

- Mötet avslutades ca 20:30 


